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    Poznań, 10 października 2019 r. 

 
 

INTERPELACJA  

 

 
Dotyczy:   Odpowiedzi na interpelację w sprawie remontu chodnika pomiędzy ulicami Kurlandzką i 

Pyrzyczańską. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 W odniesieniu do odpowiedzi udzielonej na interpelacją w sprawie remontu chodnika pomiędzy 

ulicami Kurlandzką i Pyrzyczańskiej proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe pytania: 

 

1. Kiedy należy spodziewać stosownego powierzenia terenu do ZDM celem realizacji remontu? 

 

2. Czy ZDM zabezpieczy środki na remont? Z udzielonej wcześniejszej odpowiedzi nie wynika, 

czy ZDM uwzględni prace remontowe na rok 2020. 

 

3. Czemu do tej pory nie przekazano terenu do ZDM, skoro już w 2018 roku  Rada Osiedla Żegrze 

sygnalizowała potrzebę remontu przedmiotowego chodnika oraz zabezpieczyła środki 

finansowe na ten cel? Zadania nie udało się zrealizować właśnie z powodów związanych  

z zarządem nieruchomości. Ile lat na to potrzeba? 

 

 

 

 

 

       Z poważaniem, 

 

               (-) Łukasz Kapustka 

 

            Radny Miasta Poznania 

 


